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Petició de uaSC i FAV al Síndic perquè l'Ajuntament redreci els consells de barri 

La uaSC i la Federació d'Associacions de Veïns (FAVSC) de
Sant Cugat han demanat l'empara del Síndic de Greuges per
instar l'Ajuntament a posar les eines necessàries que
afavoreixin la participació ciutadana en els consells de barri.
Les dues plataformes lamenten que el consistori no hagi
aplicat alguns punts de la moció institucional en què
s'especificava l'enviament de díptics informatius a la
ciutadania i una crida a la participació. La FAVSC i la uaSC
emplacen els grups polítics municipals a lluitar per aprofitar
una 'bona eina' com són els consells de barri.

El president de la FAVSC, Manel Sánchez, ha fet una radiografia molt negra de la participació a la majoria
dels consells de barri i ha subratllat que hi ha una manca de voluntat de l'Ajuntament per establir i complir
mecanismes que contribueixin a revitalitzar aquests òrgans.

Sánchez ho ha exemplificat amb la manca d'informació sobre la convocatòria dels consells, la falta de
coordinació en la redacció de l'acta i la impossibilitat dels veïns d'assistir als grups de treball sense permís de
la regidoria de Participació Ciutadana. El president veïnal considera que l'Ajuntament no lidera els processos
de participació ciutadana als consells.

Manel Sánchez: Manca voluntat política per fer que els ciutadans ens creguem aquest sistema de
participació ciutadana. 

El president de la uaSC, Jaume Massanés, ha explicat que la participació és el 'cavall de batalla' de la seva
formació i ha destacat que s'està incomplint una moció institucional i vulnerant els drets del ciutadà a ser
informat, com diu la Carta Europea de Salvaguarda dels Drets Humans. Davant aquesta situació, les dues
plataformes han decidit traslladar aquest problema al Síndic perquè ho faci saber a l'alcaldessa, Mercè Conesa.

Massanés ha lamentat que aquesta situació afecti l'associacionisme per la manca d'utilitat d'aquest òrgan
consultiu.

Jaume Massanés: Correm el perill que l'Ajuntament quedi sol i no aprofiti una eina consultiva com
aquesta.

Per tot això, demanen que, com a mínim, es faci saber a la ciutadania les eines de participació amb què
compten i es treballi per fer de Sant Cugat un exemple en aquest camp.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/83081.html

Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 29/03/2024


